To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: TEST_ENTITY Date: 28-10-2021 12:48:25 PM Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: TEST_ENTITY التاريخ: PM 12:48:25 2021-10-28 الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي
The Ordinary General Assembly Meeting of TEST_ENTITY was held on 12:00 On 28-10-2021 at n, the shareholders participation in the Assembly Meeting was 70% The following decisions were adopted at the Meeting:-	عقد الساعة 28-10-2021 على 12:00 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة TEST_ENTITY.وذلك في n وبنسبة حضور 70% تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-
Subject: Electing the following members (legal entity) and	(. t . + 4/2 < 4\
(person) as Board of Directors	الموضوع: انتخاب أعضاء مجلس ادارة (شركة/شخص طبيعي)
,	الموضوع: التخاب اعضاء مجلس اداره (سرحه /سخص طبيعي) الموضوع: التخاب اعضاء مجلس اداره (سرحه /سخص طبيعي) التائج الاجتماع: رفض
(person) as Board of Directors	
(person) as Board of Directors Outcomes from the meeting: Rejected	" نتائج الاجتماع: رفض